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Zápis z 29. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy konaného 

dne 7. listopadu 2022 

 

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Hanrdlica, Honusková, Chromá, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátorka prof. Koldinská, koordinátor dr. Urban 

 

Omluveni: předseda AS PF UK dr. Staša, místopředsedkyně AS PF UK dr. Žákovská, 

místopředseda AS PF UK kol. Linzer 

 

Program: 

1. Děkan 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Doktorské studium 

5. Inovace ve studiu 

6. Komunikace a IT 

7. Věda, výzkum a edice 

8. Zahraniční vztahy 

9. LL.M. a cizojazyčné studijní programy 

 

1. Děkan 

1.1. Kolegium děkana projednalo návrh 6. novely Pravidel pro organizaci studia na PF UK 

upravující primárně písemné části státních závěrečných zkoušek v magisterském studijním 

programu. Návrh novely po provedených úpravách bude zaslán pracovní skupině a členům 

AS PF UK. Předpokládá se jeho předložení na prosincové zasedání senátu. 

1.2. Děkan informoval o 2. zasedání Rozšířeného kolegia rektorky, které se konalo dne 

7. listopadu 2022 od 9 hod. 

Rozšířené kolegium mj. projednalo dílčí novelu Studijního a zkušebního řádu UK, která 

upřesňuje pravidla pro konání písemných částí státních závěrečných zkoušek. 

1.3. Kolegium děkana souhlasí s nominací prof. Tomáška do rektorátní pracovní skupiny 

pro hodnocení vědy a prof. Handrlici do rektorátní pracovní skupiny pro reformu 

doktorského studia. 

1.4. Děkan informoval, že dne 3. listopadu 2022 bylo podepsáno memorandum o spolupráci 

právnických fakult a Ústavu státu a práva v rámci založené Asociace právnických fakult. 

Asociace přijala toto usnesení: 

„Asociace právnických fakult požaduje výrazné navýšení výdajů pro oblast vysokých škol, 

vědy a výzkumu, a to zejména prostředků na odměňování učitelů, vědců a výzkumných 

pracovníků působících v humanitních oborech a srovnatelných oborech 

společenskovědních. Asociace upozorňuje na narůstající nepoměr ve financování 

regionálního a vysokého školství, který se v posledních letech velmi zvýraznil v neprospěch 

vysokého školství. Plánované navýšení rozpočtů vysokých škol nedokáže pokrýt 

ani rostoucí náklady na provoz škol. 



2 

Za naprosté minimum Asociace právnických fakult považuje to, aby bylo možné v roce 2023 

navýšit mzdy učitelů, vědců a výzkumných pracovníků alespoň o výši inflace. Bez takového 

navýšení nelze zajistit odpovídající kvalitu vysokoškolského vzdělávání a výzkumu 

a důsledkem může být odchod zejména mladých akademiků z vysokých škol. Patrné je to 

zejména v oblasti práva a právní vědy, protože plat v akademické sféře je nepoměrně nižší 

než plat či mzda ve srovnatelné právní pozici bez ohledu na to, zda ve veřejné správě 

či soukromém sektoru.“ 

 

2. Tajemník 

2.1. Tajemník fakulty informoval o průběhu investic, konkrétně: 

• Kotelna (2.etapa): Letošní dílčí rekonstrukce bude ukončena do konce měsíce 

listopadu, přičemž předmětem bylo připojení vzduchotechnických jednotek 

ke kotelně s novými el. elektrorozvaděči a dále rozšířením regulace řízení v oblasti 

VZT. Pro další (zbývající) etapu byl v těchto dnech na RUK podán dodatek 

k investičnímu záměru s požadavkem na navýšení finančních prostředků. Zmiňovaná 

část by měla probíhat v příštím roce, a to přes prázdniny v době odstávky topení, 

a bude se především týkat radiátorů a ovládacích armatur v místnostech fakulty. 

• Fasáda a okna: V současné době proběhla soutěž na výběr zhotovitele projekčních 

prací s tím, že po kontrole veřejné zakázky bude s uchazečem, který podal 

nejvýhodnější nabídku, podepsána smlouva. Projekční práce budou podle 

předběžného časového harmonogramu trvat zhruba 16 měsíců a následná (samotná) 

realizace díla by pak mohla probíhat v letech 2024-25, pokud bude zajištěn 

dostatečný zdroj financování. 

2.2. Kolegium děkana souhlasí se zapůjčením/pronájmem místností (prostor): 

2.2.1. Všehrd: 

Metodika a taktika vyšetřování vražd v praxi, datum konání: 22. 11. 2022 (od 18:00 

do 19:30), m. č. 220 

2.2.2. Pražský studentský summit (Asociace pro mezinárodní otázky) - pronájem: 

Pražský studentský summit, datum konání: neděle 27. 11. 2022 a soboty 17. 12. 2022, 

21. 1. 2023 a 25. 2. 2022, celá budova 

Kolegium děkana upozorňuje žadatele k pronájmu/zapůjčení prostor na PF UK, 

že schvalované prostory, které jsou/budou v termínech mimo časový harmonogram 

topení, nebudou vytápěny a ani poskytovány el. přímotopy. 

 

3. Magisterské studium 

3.1. Kolegium děkana navrhuje na cenu rektorky Mgr. Janu Bedaňovou, M.A. 
 

4. Doktorské studium 

4.1. Proděkan Handrlica informoval o schůzce s prorektorem Krištoufkem, která se uskutečnila 

ve věci fungování koordinačních rad doktorských studijních programů na jednotlivých 

fakultách. V této souvislosti je naplánováno, že koordinační rada doktorských studijních 

programů naší fakulty bude svolána na začátku LS 2023 s tím, že p. prorektor bude na tomto 

zasedání hostem. 

4.2. Proděkan Handrlica informoval o vystoupení náměstka ministra školství, prof. Jaroslava 

Millera na Noci fakulty. Pan náměstek představil motivaci, která ministerstvo vedla 

k předložení reformy doktorského studia a zodpověděl dotazy v navazující diskusi. O jeho 

vystoupení informuje ukforum zde: https://www.ukforum.cz/rubriky/aktuality/8638-na-

https://www.ukforum.cz/rubriky/aktuality/8638-na-noci-fakulty-se-diskutovalo-i-o-reforme-doktorskeho-studia
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noci-fakulty-se-diskutovalo-i-o-reforme-doktorskeho-studia . Kolegium děkana panu 

náměstku Millerovi za jeho vystoupení na Noci fakulty děkuje. 

 

5. Inovace ve studiu 

5.1. Dr. Urban informoval o konání kulatého stolu k rozvoji pedagogických kompetencí 

akademických pracovníků a doktorandů na Univerzitě Karlově, který se pod vedením 

rektorky UK konal dne 1. listopadu 2022. Vedení univerzity na něm představilo svůj plán 

na posílení dalšího vzdělávání učitelů a debatovalo o něm se zástupci fakult. Navazující 

kulatý stůl by se měl konat v únoru 2023. 

 

6. Komunikace a IT 

6.1. Proděkan Antoš informoval o závěrech z jednání fakultní komise pro IT, která se věnovala 

mj. otázce možných úprav v organizaci zápisu předmětů. Členové komise se jednomyslně 

shodli na tom, že problémy se zápisem mají technické, nikoliv organizační důvody, a nelze 

je proto odstranit na straně fakulty, nýbrž na straně rektorátu. Většina členů komise však 

zároveň podpořila prodloužení prodlev mezi zápisovými vlnami u povinných předmětů z 10 

na 20 minut, protože i když je nepravděpodobné, že by se tím situace výrazně zlepšila, nelze 

vyloučit možnost, že to bude mít alespoň malý pozitivní efekt. Delší prodloužení 

ani jakékoliv prodloužení prodlev mezi vlnami zápisu volitelných předmětů komise 

nedoporučuje, protože by pak celý zápis trval neúnosně dlouho, což by studentům způsobilo 

značný diskomfort, který by s ohledem na předpokládaný malý dopad těchto změn nebyl 

vyvážen dostatečným zlepšením technických podmínek zápisu. 

6.2. Kolegium děkana děkuje týmu studentských organizátorů v čele s dr. Michalem Říhou 

za uspořádání dalšího velmi úspěšného ročníku Noci fakulty. 

 

7. Věda, výzkum a edice 

7.1. Proděkan Tomášek informoval že dr. Sven Hoeppner z Katedry národního hospodářství 

získal podporu GA ČR v rámci grantových projektů JUNIOR STAR – 2023 za projekt 

"Transakce člověk-stroj: behaviorální základy a právní důsledky". 

Kolegium děkana gratuluje dr. Hoeppnerovi k tomuto úspěchu také proto, že takových 

grantů bylo uděleno 23, Univerzita Karlova získala 5 a společenské vědy 4. 

 

8. Zahraniční vztahy 

8.1. Kolegium souhlasí s přiznáním dvou stipendií z PPSŘ v celkové výši 160.000,- Kč (80.000,- 

Kč každé) na podporu výměnných studijních pobytů v rámci mezifakultní dohody s UNI Tel 

Aviv. 

Kolegium souhlasí s přiznáním jednoho stipendia ze stipendijního fondu PF UK ve výši 

14.913,- Kč na podporu doktorandské mobility na UNI Hamburg. 

 

9. LL.M. a cizojazyčné studijní programy 

9.1. Koordinátorka pro LL.M. a cizojazyčné studijní programy předložila návrh doc. Šmejkala 

na zavedení nového LL.M. v anglickém jazyce – Competition Law. Kolegium děkana tento 

návrh schválilo a rozhodlo, že bude předložen ke schválení na příští Vědecké radě PF UK. 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 

https://www.ukforum.cz/rubriky/aktuality/8638-na-noci-fakulty-se-diskutovalo-i-o-reforme-doktorskeho-studia

